
Zápis z porady vedení konané dne 27. 5. 2013 

Přítomni: Šrubařová, Regner, Veselý, Křenek, Kohoutková, Dostál, Holub, Matyska, 

Ledvinka, Račanský (od 11:15), Novotná Buršíková 

 

1. Informace z kolegia rektora  

− Veselý informoval o kolegiu rektora, dovolená se letos musí dočerpat, převody budou 

moţné jen ve výjimečných případech a je třeba je důkladně zdokumentovat. Pan 

ředitel zváţí vhodnou formu informovanosti zaměstnanců. (odpovídá Matyska) 

 

2. Informace z porady tajemníků 

− Na příští poradě se bude řešit otázka udrţitelnosti OP VK. Ministerstvo má mít do 

konce května metodiku udrţitelnosti OP VK. Schůzka ředitele s Janíkovou se tím 

posouvá na červen. 

 

3. Kontroly budov Gotex a Žerotínovo náměstí  

− Ţerotínovo náměstí je bez problémů, kontrola neshledala ţádné nedostatky. 

− Gotex – nedostatky nalezeny ve všech prostorách (puštěná výpočetní technika, 

otevřené okno, soukromé rychlovarné konvice v kancelářích apod.). Podle nájemní 

smlouvy odpovídáme za provozní zabezpečení kromě hasicích přístrojů, poţárním 

technikem je pro nás Kocman. Veselý a Ledvinka dají dohromady základní prohřešky 

(neadresně), rozešlou všem zaměstnancům působícím v prostoru Gotexu, stanoví 

termín na nápravu a po ní kontrolu zopakují. Počítače, které mají být v nepřetrţitém 

provozu, musí být nahlášeny cestou liniových vedoucích (divizní). Bude aktualizován 

seznam, nalepeny cedulky na dveře a pod výpočetní techniku umístěny podloţky. 

Termín nahlášení počítačů – do konce týdne. (odpovídá Veselý a Ledvinka) 

− CESNET by měl fungovat ve stejném reţimu, problémy řešit s Rudou. 

 

4. Rámcové smlouvy 

– notebooky – Baudys poslal poţadavek na doplnění, v pátek by měly dorazit úpravy. 

V úterý by měly být nabídky na stolní počítače 

– je vyhlášena smlouva na počítače do studoven. (bude cca v půlce července)  

 

5. Doktorská studia zaměstnanců (Dostál) 

– Z diskusí se zaměstnanci vyplývá, ţe doktorští studenti si stěţují, ţe často nemají čas 

na studium. Kontrola zatíţení odpovědností liniových vedoucích (zejména divizní), je 

nutné probrat individuálně s jednotlivými zaměstnanci. Je třeba rozlišovat studia 

v zájmu ÚVT – ţádoucí přímá podpora  – a studia ostatní. Je rovněţ třeba vyuţít 

prostor částečných úvazků, zejména u osob v prezenční formě studia by toto studio 

mělo být primárním „zaměstnáním“ a úvazek na ÚVT by měl zpravidla být do 0,5. 

Linioví vedoucí společně se zástupcem pro VaV musí sledovat i postup studia 

(zejména u osob s podporou ÚVT). Úkol – linioví vedoucí musí vědět o všech 

studujících a musí s nimi studia a případný dopad zaměstnání na studium probrat. 



(odpovídají divizní vedoucí) 

 

6. Ostatní  

− Příští pondělí vede kolegium Veselý, hodně věcí má kontrolní bod, nebudou přítomni 

Matyska, Kohoutková (pošle zástup) a Bartošek..  

− Archibus – kontrola koncem června.  

− Krizové vypínání – řeší Holub. Je třeba upřesnit sluţby, které musí běţet 24/7 – 

řešením je pak zdvojení sluţby na záloţním stanovišti (např. CPS).  

− Regner informoval o schůzce s CEITECem – po odchodu Ing. Dvořáka musíme 

převzít jeho systém, naučit se ho ovládat a postupně převést na naše více systémové 

řešení (případně naopak přebrat věci, které se osvědčily). S koncovou podporou počítá 

CIT.  Kontrola 10. 6. 2013 (odpovídá Regner)  

− Regner informoval o jednání o programovém vybavení a Matlabu na grémiu 

prorektora pro IT. 

− Kohoutková informovala o plánu na nové www.muni.cz (aktivita RMU), za 14 dní 

proběhne schůzka s prorektorem Němcem. 

− Byly zavedeny 3 nové e-mailové adresy: majetek@ics.muni.cz, udrzba@ics.muni.cz, 

doprava@ics.muni.cz. Majetek – chodí 4 osobám (Šlapanská, Friessová, Ledvinka, 

Šrubařová), údrţba – Zubek, Ledvinka, Šrubařová, doprava – Šlapanská, Ledvinka, 

Šrubařová. Určeny pro operativní řešení v odpovídajících oblastech. 

− Informace o problému s telekomunikacemi (dr. Horynová) – Ledvinka jej 

zprostředkuje Dostálovi a Holubovi – spěchá 

− Plánovaná odstávka elektrické energie na studovně (5. 7.) nám nebyla nahlášena včas 

na moţnou reakci ohledně termínu. Nezbytné dohodnout s provozním oddělením 

RMU, ţe musíme být s předstihem informováni o všech plánech na výpadky el. 

Energie. Případná reakce (zda potřebujeme přesun termínu) zůstane na nás. (odpovídá 

Veselý) 

− Na jednání grémia prorektora pro IT prof. Matyáš vznesl dotaz na případné obnovení 

Zpravodaje ÚVT. Chybí vhodná platforma pro informování univerzitní veřejnosti 

o aktualitách a novinkách. Bude tématem jednání kolegia po prázdninách. 

− Veselý zašle seznam softwarů poptávaných po jednotlivých univerzitách (aktivita 

Klubu ředitelů) kolegiu. 

− Od 1. 6. bude oficiálně tajemnicí Dana Šrubařová, Ledvinka zůstane i nadále členem 

kolegia.  

 

  

 

Zapsala:       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 

 

http://www.muni.cz/

